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Kaupunginvaltuusto 30.01.2017 § 14

Valtuutettu Vilhelm Junnila luki ja jätti valtuuston kokouksessa seuraavan
seit se män valtuutetun allekirjoittaman aloitekirjelmän:

"Manner-Naantalin osayleiskaavan tultua kau pun gin val tuus ton
hyväksymäksi haluamme välittömästi ryhtyä jalostamaan sii-
hen liittyviä vapaa-ajantoimintoja. Kaavassa on uutena asia na
esimerkiksi Jakoluotoon ja Hiippaan osoitettava kä ve ly sil ta yh-
teys, mutta alueellamme on myös muita toimintoja ja mah dol-
li suuk sia, joita yleiskaava ei tarkemmin ohjaa.

Me allekirjoittaneet kaupunginvaltuutetut esitämme sel vi tet tä-
väk si seuraavaa kolmea asiaa parantamaan asukkaiden har ras-
tus mah dol li suuk sia ja samalla tukemaan kaupunkimme mat-
kai lu toi min to ja.

1) Kävelysillan aikanaan saavuttaessa Jakoluodon osoitetaan
saa reen telttailualue tukemaan monimuotoista ja kestävää mat-
kai lua. Etäisyys vanhaankaupunkiin ja merellinen sijainti ko-
ros tai si kaupunkimme imagoa ja matkailullisia mah dol li suuk-
sia. Esitämme hanketta selvitettäväksi ja sen huo mioi mis ta
tulevissa taloussuunnitelmissa.

2) Naantalissa on kohtuulliset talviuintimahdollisuudet, mutta
Nun na lah teen tai Taimon rantaan sopisi talviuintikeskus, joka
kä sit täi si saunatilat ja kioskitoimintaa. Esimerkiksi Perttelin
Var vo jär vel lä vastaavaa toimintaa hoitaa toimintaa tukeva yh-
tei sö. Naantalissa asiaa voisi yhteistyössä selvittää esimerkiksi
Naan ta lin Löylyn kanssa. Esitämme selvitettäväksi tal vi uin-
ti kes kuk sen tarkoituksenmukaisuutta, paikkaa, kus tan-
nuk sia ja mahdollisia yhteistyötahoja.

3) Naantalin ja Maskun rajalla sijaitsee 2,5 km pitkä Vaarjoki,
jo ka laskee Luikkionlahteen. Alue muodostaa arvokkaan mai-
se ma ko ko nai suu den. Jokea voi meloa, mutta se on monilta
osin puutteellisen hoidon vuoksi kasvanut jopa täysin umpeen.
Sen kunnostaminen ei kuitenkaan vaatisi suuria panostuksia,
vaan lähinnä kaislojen niittaa. Esitämme, että tutkitaan joen
ala juok sun sopivuutta ja kunnostusmahdollisuuksia me-



lon ta rei tik si, ja mahdollisuuksia levähdyspalkan ra ken ta-
mi seen esimerkiksi Hakapellon hautausmaan lä hei syy-
teen."

KAUPUNGINVALTUUSTO:

Valtuustoaloite merkittiin vastaanotetuksi.


